
 

 

Sanela Klarić 

Zastupnica u Skupštini Kantona Sarajevo 

Sarajevo, 29.09.2023. 

Dostaviti: 

Bosna i Hercegovina 

Federacija Bosne i Hercegovine 

Kanton Sarajevo 

Skupština Kantona Sarajevo 

n/r Predsjedavajući g. Elvedin Okerić 

Uputiti: 

Vlada Kantona Sarajevo 

Ministarstvo za odgoj i obrazovanje Kantona Sarajevo 

Ministarstvo komunalne privrede, infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i okoliša 

Ministartvo finansija 

PREDMET: ZASTUPNIČKA INICIJATIVA 

Na osnovu člana 213. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo (“Službene novine Kantona Sarajevo“, 

broj 41/12, 15/13, 47/13, 47/15, 48/16, 9/20, 14/20 i 16/22), upućujem inicijativu Vladi Kantona 

Sarajevo, Ministarstvu za odgoj i obrazovanje Kantona Sarajevo, Ministarstvu komunalne privrede, 

infrastrukture, prostornog uređenja, građenja i okoliša i Ministarstvu finansija  

• da pristupe rješavanju  otkupa parcela planiranih regulacionim planom Alipašin most za 

izgradnju vrtića i osnovne škole za potrebe stanovnika stambenih naselja u ovom dijelu 

Kantona, a prema rastučim potrebama, 

• da pokrenu aktivnsoti planiranja budžeta za izradu projektne dokumentacije u 2024. 

godini kako bi se što prije krenulo sa pripremom izgradnje ovih važnih javnih objekata. 

  

Obrazloženje: 

Savremene prakse razvoja gradova odnosno stambenih naselja prioritetno rješavaju imovinsko pravne 

odnose, za planirane javne objekte kao što su vrtići, škole, oenergetski objekti i sl, odmah nakon 

usvajanja regulacionih planova da bi na vrijeme pokrenuli izradu ovakvih važnih dokumenata prije 

izgradnje ili paralelno sa izgradnjom stambenih objekata. Ove prakse postoje jer obezbjeđivanje ovih 

javnih servisa, posebno obrazovno odgojnih, moraju biti prioritet da bi stanovnici ovih novih naselja 

imali potrebni komfor i sigurnost najranjivije populacije.  

Ove najbolje prakse moramo preslikati i kod nas jer svedočimo velikim problemima stanovnika 

stambenih naselja Nova Otoka, Miljacka i ostalih planiranih u dijelu Alipašin most jer duži period nakon 

useljenja nemaju obezbjeđene ove servise u svojim naseljima. Naime, djecu viđamo samu na opasnim 

raskrsnicama, ili na gradilištima saobraćajnica bez zaštite i sigurnosti. Zato je važno da ubuduće 

planiramo gradnju javnih obrazovnih odgojnih objekata prema potrebama novih naselja na vrijeme da 

bi izbjegli opasnost za najmlađe, ogromne gužve na saobraćajnicama jer roditelji koriste automobile za 

transport djece na kratkim razdaljinama i poremećaje kapaciteta u postojećim vrtićima i školama. 

S poštovanjem, 

Sanela Klarić 


